
                                                           Z á p i s n i c a  
                                            
                          z 8.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  konaného  
                                     dňa 18.02.2016 v budove OcÚ v Ďurčinej   
           ------------------------------------------------------------------------------------------------- 
    
Prítomní:  Ján Čerňan – starosta obce  
                    Jozef Babčanec,  František Baláž, Ing. Pavol Čerňan,  
                    Peter Fusko, Ján Halko,  Ing. Martin Papala, Mgr. Monika Vysoká                        
Ďalší prítomní:  Alena Miková – zamestnanec obce  
                           Mgr. Zuzana Melová – riaditeľka ZŠ, kronikárka obce  
Hostia: p. Radovan Zigo – zástupca SSE-Distribúcia, a.s. Žilina 
  
Program:  
           1.  Otvorenie zasadnutia 
           2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
           3.  Informácia o plnení uznesení  
           4.  Návrh rekonštrukcie verejného osvetlenia v obci 
           5.  Protest prokurátora proti VZN č. 1/2015 o spôsobe náhradného zásobovania vodou ... 
           6.  Skončenie funkčného obdobia Rady školy pri ZŠ a MŠ v Ďurčinej 
           7.  Oboznámenie s výsledkom auditu za r. 2014     
           8.  Rôzne  
           9.  Diskusia 
         10.  Záver 
 
 
 K bodu 1.  Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
 Zasadnutie OZ otvoril Ján Čerňan,  starosta obce. Privítal prítomných poslancov,  
 zamestnancov obce a p. Ziga – zástupcu SSE-Distribúcia a.s. Žilina.  Z  prezenčnej listiny bolo  
 zistené že sú prítomní všetci poslanci. 
 Starosta  konštatoval, že zasadnutie je uznášania schopné.   
   
 Starosta obce prečítal program zasadnutia a doplnil dva body programu a to tak, že za bod 4) sa   
 doplnil bod 5. Návrh zápisu do kroniky obce za rok 2015 a bod 6. Súhlas v výstavbou chodníka   
 II. etapa.  Vyzval poslancov, aby sa k takto predloženému návrhu programu vyjadrili.    Poslanec   
 Jozef Babčanec navrhol bod programu 4. doplniť o dobudovanie osvetlenia na uliciach, ktoré sú  
 nové a osvetlenie tam ešte nie je vybudované. Tieto body boli do programu doplnené.  
 S takto navrhnutým  programom zasadnutia  poslanci súhlasili,    nemali   
 doplňujúce  návrhy a  hlasovali  nasledovne: 
 Priebeh hlasovania:  
 Za: 7 poslancov  - všetci poslanci                                     proti: 0              zdržal sa: 0  
        Jozef Babčanec,  František Baláž,  
        Ing. Pavol Čerňan,  Peter Fusko, Ján Halko, 
        Ing. Martin Papala, Mgr. Monika Vysoká              
 
Schválený program zasadnutia:   
           1.  Otvorenie zasadnutia 



           2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
           3.  Informácia o plnení uznesení  
           4.  Návrh rekonštrukcie verejného osvetlenia v obci + dobudovanie osvetlenia na nových                 
                uliciach, kde osvetlenie ešte nie je vybudované  
           5.  Návrh zápisu do kroniky obce za rok 2015   
           6.  Súhlas s výstavbou chodníka II. etapa 
           7.  Protest prokurátora proti VZN č. 1/2015 o spôsobe náhradného zásobovania vodou ... 
           8.  Skončenie funkčného obdobia Rady školy pri ZŠ a MŠ v Ďurčinej 
           9.  Oboznámenie s výsledkom auditu za r. 2014     
         10.  Rôzne  
         11.  Diskusia 
         12.  Záver 
 
 
 
 K bodu 2. Určenie zapisovateľa  a overovateľov zápisnice  
 Starosta obce poveril vedením zápisnice p. Alenu Mikovú. 
 Za overovateľov zápisnice určil :   Mgr. Monika Vysoká, Jozef Babčanec  
 
 K bodu 3.  Informácia o plnení uznesení  
     Starosta obce informoval poslancov, že uznesenia č. 40-48/2015 zo dňa 14.12.2015 boli 
splnené.  Poslanci doplnili, že žiadajú zaslať na email schválenie zmeny rozpočtu rozpočtovým 
opatrením č. 6/2015 – uznesenie č. 44/2015 bod B).  Starosta obce predniesol návrh uznesenia.     
Uznesenie č. 49/2016 
OZ  Obce Ďurčiná v súlade § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  
berie na vedomie informáciu o plnení uznesení č 40-48/2015 zo zasadnutia OZ dňa 14.12.2015. 
Priebeh hlasovania:  
Za: 7  poslancov – všetci poslanci                                            proti: 0              zdržal sa: 0  
        Jozef Babčanec,  František Baláž,  
        Ing. Pavol Čerňan, Peter Fusko, Ján Halko, 
        Ing. Martin Papala, Mgr. Monika Vysoká              
            
K bodu 4.   Návrh na rekonštrukciu verejného osvetlenia + dobudovanie osvetlenia na  
                    nových uliciach, kde osvetlenie ešte nie je vybudované   
     Pán Zigo oboznámil poslancov, že ide o výmenu starých svietidiel verejného osvetlenia za 
nové svietidla typu LED, ktoré majú oveľa nižšiu spotrebu elektrickej energie. Výmena svietidiel 
by bola bezplatná.  Obec by platila mesačne cenu služby, v ktorej by bola spotreba elektrickej 
energie + údržba. P. Zigo predložil dve varianty riešenia a to variant l – výmena svietidiel  kus za 
kus. Jednalo by sa o 100 ks, predpokladaná cena služby je 450 Eur/mesiac.  Variant 2 – výmena 
a doplnenie, napr. 110 ks svietidiel + stĺpy nízkeho napätia – predpokladaná cena služby 492 
Eur/mesiac.  Cena za služby je v prvom roku stanovená a potom sa upravuje podľa inflácie, 
vývoja ceny EE a pod. V prípade rozšírenia sústavy verejného osvetlenia sa cena služby 
adekvátne upraví. Vlastníkom sústavy bude poskytovateľ služby.  
Starosta obce informoval poslancov o nákladoch, ktoré obec zaplatila za verejné osvetlenie v obci 
+ údržbu za rok 2015, pri spotrebe elektrickej energie 22 099 KWh sa zaplatilo 3 818,40 Eur, čo 
predstavuje mesačne 360,- Eur, s údržbou a žiarivkami 380,- Eur, pričom sa verejné osvetlenie 
vypína v čase od 24.00 h do 05.00 h.  



 p. Zigo – verejné osvetlenie by svietilo celú noc, pričom počas noci budú jednotlivé svietidla   
 stmievané podľa harmonogramu. V prípade záujmu by sa dala vypracovať štúdia na náklady   
 SSE.    
 Ing. Papala – aký je postup pri obstarávaní? 
 p. Zigo – Obec by urobila verejné obstarávanie, potom sa uzavrie s víťazným uchádzačom  
 zmluva, v prípade že uspejeme,  sme ochotní do jedného mesiaca vymeniť svietidla v celej obci.  
 Starosta obce – môže sa každý z poslancov k tomuto bodu vyjadriť 
 p. Babčanec –  som za rekonštrukciu a dobudovanie verejného osvetlenia na miesta, o ktoré  
 občania požiadali. 
 Mgr. Vysoká  –  ja som za výmenu svietidiel 
 p. Fusko – aj ja som za  
 p. Baláž – aká bude cena, keď bude 20 svietidiel naviac?  
 p. Zigo – ak bude mať obec záujem, príde svetelno-technická štúdia, urobí sa ponuka na počet  
 svietidiel a podľa toho sa určí cena služby na mesiac.. 
 Starosta obce – pri vybudovaní osvetlenia na nové ulice bude SSE účtovať ceny podľa platného   
 cenníka  
 p. Zigo – áno. Ak sa dohodnete len na výmene svietidiel urobí sa zmluva a potom sa môže  
 kedykoľvek k zmluve urobiť dodatok. Zmluva sa uzatvára na 15 rokov. Po 15-ich rokoch sa  
 môže majetok SSE odkúpiť za znalcom stanovenú cenu, alebo sa môže zmluva predĺžiť.  
 V prípade, že sa Vám bude zdať cena s rozšírením verejného osvetlenia vysoká, môže sa   
 vymeniť len kus za kus.  
 Poslanci súhlasili s vypracovaním cenovej ponuky od SSE aj na rozšírenie verejného osvetlenia.  
 Starosta obce predniesol návrh uznesenia. 
 Uznesenie č. 50/2016 
 Obecné zastupiteľstvo v Ďurčinej  
 A: súhlasí s vypracovaním cenovej ponuky od SSE-Distribúcia Žilina  
 B: poveruje starostu obce na určenie lokalít a miest na umiestnenie nových svietidiel  
 Priebeh hlasovania:  
 Za: 7  poslancov – všetci poslanci                                            proti: 0              zdržal sa: 0  
        Jozef Babčanec,  František Baláž,  
        Ing. Pavol Čerňan, Peter Fusko, Ján Halko, 
        Ing. Martin Papala, Mgr. Monika Vysoká              
            
 
 K bodu 5. Návrh zápisu do kroniky obce za rok 2015 
 Mgr. Melová, kronikárka obce prečítala poslancom návrh zápisu do kroniky obce za rok 2015.  
 Poslanci konštatovali, že v návrhu zápisu Mgr. Melová zaznamenala rozsah udalosti počas   
 celého roka 2015.  
 Starosta obce predniesol návrh uznesenia. 
 Uznesenie č. 51/2016 
 Obecné zastupiteľstvo v Ďurčinej 
 A: schvaľuje Návrh zápisu do kroniky obce za rok 2015  
 Priebeh hlasovania:  
 Za: 7  poslancov – všetci poslanci                                            proti: 0              zdržal sa: 0  
        Jozef Babčanec,  František Baláž,  
        Ing. Pavol Čerňan, Peter Fusko, Ján Halko, 
        Ing. Martin Papala, Mgr. Monika Vysoká              



  K bodu 6.  Výstavba chodníka II. etapa      
   Starosta obce informoval poslancov, že obec podala v roku 2015 žiadosť o poskytnutie dotácie   
  z Ministerstva financií na vybudovanie chodníka II. etapa (t.j. vybudovanie chodníka od bývalej  
  pekárne po most pri kaplnke).  Z MF obec dostala v roku 2015 dotáciu vo výške 3000 Eur. Tieto  
  finančné  prostriedky sa uložili do depozitu a v tomto roku sa musia minúť. Tento rok obec   
  požiadala znovu o pridelenie finančných prostriedkov na chodníka II. etapa vo výške 10 240    
  Eur.    
  p. Fusko – nemôžu sa tieto finančné prostriedky použiť na oplotenie kontajnera pod cintorínom? 
  Starosta obce – sú to kapitálové výdavky, musia sa použiť na ten účel, na ktorý sa žiadali t.j. na  
  chodník.  
  Ing. Čerňan – nebude pri vybudovaní chodníka problémom elektrický stĺp pri hlavnej ceste? 
  Starosta obce -  na chodník je urobená projektová dokumentácia, cesta musí byť široká 5,5 m a  
  a stĺp musí byť 40 cm od obrubníka chodníka.  
  Starosta obce predniesol návrh uznesenia.  
  Uznesenie č. 52/2015 
  Obecné  zastupiteľstvo v Ďurčinej 
  A:  súhlasí   
         S výstavbou chodníka II. etapa.           
  Priebeh hlasovania:  
  Za: 7  poslancov – všetci poslanci                                            proti: 0              zdržal sa: 0  
        Jozef Babčanec,  František Baláž,  
        Ing. Pavol Čerňan, Peter Fusko, Ján Halko, 
        Ing. Martin Papala, Mgr. Monika Vysoká              
  
  K bodu 7.  Protest prokurátora proti VZN č. 1/2015 o spôsobe náhradného zásobovania    
  vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp podľa    
  miestnych podmienok na území obce Ďurčiná 
  Starosta obce prečítal poslancom dôvodovú správu k bodu 7. v tomto znení:  
  Dňa 19.1.2016 bol obci Ďurčiná doručený Protest prokurátora proti VZN Obce Ďurčiná č.     
  1/2015 o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd    
  a o zneškodňovaní obsahu žúmp podľa miestnych podmienok na území obce Ďurčiná pod č. Pd   
  37/2015/5511 zo dňa 1.12.2015, ktorým sa prokurátor domáha zrušenia čl. III, čl. IV, čl. V a čl.   
  VI predmetného VZN. 
  Dôvodom zrušenia jednotlivých článkov VZN je, že ustanovenia čl. III, čl. IV, čl. V a čl. VI sú    
  v rozpore so všeobecne záväznými právnymi predpismi.  
  Obec podľa § 36 ods. 7 písm. b) zákona č. 442/2002 Z. z. všeobecne záväzným nariadením   
  dočasne obmedzuje alebo zakazuje užívanie pitnej vody na iné účely, ak je to nevyhnutné na   
  zabezpečenie zásobovania pitnou vodou v obci v čase jej nedostatku.   
  Podľa § 36 ods. 7 písm. c) zákona č. 442/2002 Z. z. obec vydáva všeobecne záväzné nariadenie   
  o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania odpadových vôd    
  a o zneškodňovaní obsahu žúmp podľa miestnych podmienok.  
  Vzhľadom na vyššie uvedené navrhujem, aby Obecné zastupiteľstvo vyhovelo protestu  
   prokurátora a VZN č. 1/2015 zrušilo. Poslanci nemali doplňujúce návrhy.  
   Starosta obce predniesol návrh uznesenia:  
   Uznesenie č. 53/2016 
   OZ v Ďurčinej  
   A: Vyhovuje protestu prokurátora pod č. Pd 37/15/5511 zo dňa 1.12.2015 a to tak, že 



   B: Ruší  VZN č. 1/2015 o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného odvádzania    
       odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp podľa miestnych podmienok na území    

        obce Ďurčiná. 

   Priebeh hlasovania:  
  Za: 7  poslancov – všetci poslanci                                            proti: 0              zdržal sa: 0  
        Jozef Babčanec,  František Baláž,  
        Ing. Pavol Čerňan, Peter Fusko, Ján Halko, 
        Ing. Martin Papala, Mgr. Monika Vysoká        
       
   Starosta obce predložil poslancom nový návrh VZN č. ./2016 o dočasnom obmedzení alebo  
   zákaze  užívania pitnej vody v čase jej nedostatku a o spôsobe náhradného zásobovania vodou  
   a náhradného odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp podľa miestnych    
   podmienok v obci Ďurčiná.  Poslanci nemali doplňujúce návrhy.  
   Starosta obce predniesol návrh uznesenia:  
   Uznesenie č. 54/2016  
   OZ v Ďurčinej 
   A: berie na vedomie  Návrh VZN č../2016 o dočasnom obmedzení alebo zákaze užívania pitnej   
        vody v čase jej nedostatku a o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného    
        odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp podľa miestnych podmienok    
        v obci Ďurčiná.   
   B: odporúča Návrh VZN č. 1/2016 o dočasnom obmedzení alebo zákaze užívania pitnej vody  
        v čase jej nedostatku a o spôsobe náhradného zásobovania vodou a náhradného   
        odvádzania odpadových vôd a o zneškodňovaní obsahu žúmp podľa miestnych podmienok   
        v obci Ďurčiná vyvesiť na úradnej tabuli obce a na webovej stránke obce. 
   Priebeh hlasovania:  
   Za: 7  poslancov – všetci poslanci                                            proti: 0              zdržal sa: 0  
        Jozef Babčanec,  František Baláž,  
        Ing. Pavol Čerňan, Peter Fusko, Ján Halko, 
        Ing. Martin Papala, Mgr. Monika Vysoká              

 
  K bodu 8. Skončenie funkčného obdobia Rady školy pri MŠ a Rady školy pri ZŠ Ďurčiná 
   Starosta obce prečítal dôvodovú správu. 
   Funkčné obdobie rady školy pri Základnej škole Ďurčiná a funkčné obdobie rady školy pri    
   Materskej škole Ďurčiná končí dňa 26.4.2016. Rady školy pri školách sú iniciatívne a poradné   
   samosprávne orgány, ktoré vyjadrujú a presadzujú verejné záujmy a záujmy žiakov, rodičov,   
   pedagogických zamestnancov  a ostatných zamestnancov v oblasti výchovy a vzdelávania.    
   Plnia funkciu verejnej kontroly, posudzujú a vyjadrujú sa k činnosti škôl,   školských zariadení,   
   orgánov obcí z pohľadu školskej problematiky.  
   Uplynutím funkčného obdobia členstvo v orgánoch školskej samosprávy v zmysle § 25 ods. 12)   
   zákona č. 596/2003 Z. z.  o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene     
   a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov zaniká.  
   Rada školy môže mať 5 až 11 členov. Keďže počet zamestnancov v základnej škole a aj  
   v materskej škole je menší ako 10 zamestnancov, rada školy sa môže ustanoviť s 5 členmi. 
   Počet členov a ich zloženie určuje zriaďovateľ školy, pričom sa dodržiava zásada, že počet  
   členov, ktorí nie sú zamestnancami školy alebo školského zariadenia musí byť väčšinový.  
   Voľbu členov rady školy z pedagogických zamestnancov, nepedagogických zamestnancov  
    a rodičov žiakov školy zabezpečuje riaditeľ školy. Poslanci nemali doplňujúce návrhy.  



    Starosta obce predniesol návrh uznesenia: 
    Uznesenie č. 55/2016  
    Obecné zastupiteľstvo v Ďurčinej 
    A:  určuje v zmysle zákona NR SR č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe  
    v školstve a školskej samospráve v znení neskorších predpisov a Vyhlášky Ministerstva  
    školstva SR č. 291/2004 z 15. apríla 2004, ktorou sa ustanovujú podrobnosti o spôsobe      
    ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich organizačnom a finančnom  
    zabezpečení  

1. počet členov rady školy pri Základnej škole Ďurčiná  5, v zložení:  
- jeden volený zástupca pedagogických zamestnancov, 
- jeden volený zástupca nepedagogických zamestnancov,  
- dvaja volení zástupcovia rodičov žiakov, 
- jeden delegovaný zástupca zriaďovateľa. 

2. počet členov rady školy pri Materskej škole Ďurčiná 5, v zložení:  
- jeden volený zástupca pedagogických zamestnancov,  
- jeden volený zástupca nepedagogických zamestnancov,  
- dvaja volení zástupcovia rodičov žiakov,  
- jeden delegovaný zástupca zriaďovateľa.  

      Priebeh hlasovania:  
       Za: 7  poslancov – všetci poslanci                                            proti: 0              zdržal sa: 0  
       Jozef Babčanec,  František Baláž,  
       Ing. Pavol Čerňan, Peter Fusko, Ján Halko, 
       Ing. Martin Papala, Mgr. Monika Vysoká              
 
     Zároveň starosta obce navrhol delegovať členov do Rady školy pri MŠ a do Rady školy pri 
ZŠ. Poslanci navrhli do Rady školy pri ZŠ p. Františka Baláža a do Rady školy pri MŠ p. Petra 
Fuska.  
Starosta obce predniesol návrh uznesenia:  
Uznesenie č. 56/2016     
Obecné zastupiteľstvo v obci Ďurčiná v zmysle § 25 ods. 7 zákona SNR č. 296/2003 Z. z. 
o štátnej správe v školstve a školskej samospráve v znení neskorších predpisov  
A:  deleguje :   

1. za člena rady školy pri Základnej škole Ďurčiná p. Františka Baláža  
2. za člena rady školy pri Materskej škole Ďurčiná p. Petra Fuska   

Priebeh hlasovania:  
 Za: 7  poslancov – všetci poslanci                                            proti: 0              zdržal sa: 0  
        Jozef Babčanec,  František Baláž,  
        Ing. Pavol Čerňan, Peter Fusko, Ján Halko, 
        Ing. Martin Papala, Mgr. Monika Vysoká              

 
   
 K bodu 9.   Oboznámenie o výsledku auditu za rok 2014  
 Starosta obce prečítal poslancom Správu nezávislého audítora Ing. Viery Blažekovej za rok  
 2014, v ktorej audítorka konštatuje, že nezistila významné skutočnosti, ktoré by spochybňovali  
 vykázané výsledky rozpočtového hospodárenia. Účtovná závierka poskytuje pravdivý a verný  
 obraz o finančnej situácii obce Ďurčiná k 31.12.2014 a výsledky jej hospodárenia za rok končiaci  



 sa k uvedenému dátumu sú v súlade so Zákonom o účtovníctve.  
 Starosta obce predniesol návrh uznesenia:  
 Uznesenie č. 57/2016 
 Obecné zastupiteľstvo v Ďurčinej 
 A:  berie na vedomie  

1. Správu nezávislého audítora za rok 2014.  
   
 Priebeh hlasovania:  
  Za: 7  poslancov – všetci poslanci                                            proti: 0              zdržal sa: 0  
        Jozef Babčanec,  František Baláž,  
        Ing. Pavol Čerňan, Peter Fusko, Ján Halko, 
        Ing. Martin Papala, Mgr. Monika Vysoká              
 
 
 K bodu 10. Rôzne 
 p. Fusko – všade po okolitých obciach zbierajú plastové fľaše, je možnosť zbierať fľaše plastové  
 fľaše a u nás po obci? 
 Starosta obce – bude sa to riešiť, môžeme to vyskúšať. Musíme sa dohodnúť, či to bude zbierať  
 Združenie alebo či to budeme zbierať my.  
 p. Baláž – čo s bunkou pri kaplnke?   
 Starosta obce – už sa pracuje na odstránení bunky. Potom sa odstráni aj plot. Plot sa  
 odreže a z vložiek oplotenia sa oplotí pozemok, kde bude umiestnený veľkoobjemový kontajner   
 (VOK).   
 p. Halko – čo sa urobí s lipami na starom cintoríne, je tam veľa lístia, padajú konáre.  
 Starosta obce – jedná sa o 9 líp,  môžu sa zrezať do konca marca. Je potrebné vybaviť súhlas na   
 zrezanie. Ak sa to nestihne, budeme sa snažiť ich aspoň orezať.  
 p. Fusko – doviezlo sa drevo p. Eve Vysokej? 
 Starosta obce – áno, doviezli sme p. Vysokej 3 m3 palivového dreva.  
 
 Ďalej starosta obce informoval poslancov, že zamestnanci obce zaizolovali strechu na telocvični     
 základnej školy na miestach, ktoré zatekali. Vyšla výzva na telocvičňu, obec podá žiadosť.  
 Mgr. Melová – chcem informovať poslancov, že strecha telocvične je v zlom stave, do  
 telocvične zateká, parkety sú čierne a zničené, olupuje sa v hrubých vrstvách lak, čo je  
 nebezpečné. Tiež sú zvlnené a aj preto som dala zákaz používania telocvične, aby sa ešte viac   
 nepoškodili - nepoštiepili. Chcem podotknúť, že stav je vážny.  Tak, ako teraz cez ňu doslova   
 lialo, tak to tu ešte nebolo. Pán starosta to má nafotené, doniesla som plány telocvične, aby ste sa  
 pozreli, ako bola strecha postavená.  
 Prvýkrát sa menila krytina telocvične, keď sme ešte boli pod OÚ – Odbor školstva. 
 Plech na telocvični bol hrdzavý, zlý, v telocvični sa nesvietilo, okná boli zhnité a sklobit   
 porozbíjaný. Keď škola dostala dotáciu, krajský školský úrad poslal firmu, ktorá bude práce na  
 telocvični robiť. Na strechu bola  10 ročná záruka. Kolaudácia bola 21.3.2002. Potom začalo cez   
 strechu pretekať v roku 2013, t.j. po 11 rokoch. Oslovila som  firmu, ktorá to robila, o opravu    
 strechy. Prišli pracovníci, strechu dvakrát zadarmo opravili, aj keď už prešla záruka. No znovu   
 začala tiecť. Tento stav sa opakuje. Chodíme telocvičňu utierať, vynášame vodu. 
 Podlaha v telocvični je na niektorých miestach vydutá. Som za to, že by sa telocvičňa nemala  
 používať. Pán starosta tvrdí, že sa môže. Bojím sa, či je strecha v poriadku - ja nie som stavbár   
 a je otázne do akej miery je strop momentálne mokrý. Minimálne pokiaľ sa nevysuší strop aj  



 s podlahou a parkety si nesadnú, s deťmi tam chodiť nebudeme.  
 Tiež mi bolo vyčítané, že sú tam silné svietidlá. Predtým boli v telocvični obyčajné žiarovky,  
 ktoré nesvietili a ich výmena bola veľmi náročná, vždy sme si museli požičiavať plošinu. V čase  
 výmeny sa dali súčasné svietidlá, v ktorých sa nemusí nič meniť. Podotýkam, že telocvičňa keď  
 sa v nej cvičí, musí spĺňať z hľadiska bezpečnosti aj určité parametre osvetlenia. Možno dnes už  
 máme svietidlá s takou intenzitou a menším odberom- nie som odborník a ja sa nebránim ich  
 výmene. V konečnom dôsledku, škola toto osvetlenie používa jedenkrát za rok počas karnevalu,  
 takže až tak veľa energie škola nemíňa. 
 Starosta obce – pred kostolom bol reflektor 1000 W , vymenil sa za 400 W a svietivosť je na  
 nerozoznanie od predošlého. 
 Ing. Papala – v telocvični sme v sobotu boli, keď je stav vážny, už sa to nestane.   
 Mgr. Melová – na telocvični je krov a tam zateká, na škole nie je krov a tam nezateká. 
 Ak by sa strecha na telocvični robila, nech sa tam dá hliníkový plech.  
 p. Baláž – nemohli by sa zavolať tí, ktorí robili strechu predtým? 
 starosta obce – strecha je zalepená, uvidíme, keď bude pršať, či nebude niekde pretekať.     
 Mgr. Melová – ja telocvičňu s deťmi používať nebudem, či tam môžu chodiť iní, to je na Vás.   
 Krov na telocvični sa nemenil, menila sa len krytina.  
 - starosta obce informoval poslancov, že vyšla nová výzva na materské školy, obec podá žiadosť, 
  uzavretie I. kola je 30.9.2016.  
  Mgr. Vysoká – budeme mať v prípade rozšírenia MŠ toľko detí?  Bude mať obec dosť  
  finančných prostriedkov, aby zaplatila ďalšie pracovné sily?  
 
  - starosta obce informoval poslancov, že vyšla výzva na rekonštrukciu kultúrneho domu vrátane  
  Infraštruktúry.  Obec podá žiadosť na výmenu elektrického kúrenia za plynového kúrenie do  
  kultúrneho domu.  
 
 - starosta obce informoval poslancov, že je podpísaná zmluva so spoločnosťou SEVAK a.s.  
 Žilina na rozšírenie vodovodu na ulicu za kostolom, majú prevzaté stavenisko. Stavebné práce  
 by mali začať v marci. Pracuje sa na prepojení elektrickej energie.  
 
 - starosta obce poďakoval poslancom za aktívnu činnosť pri jasličkovej pobožnosti, za aktívnu  
 pomoc pri Hodoch, za organizovanie výstupu na troch kráľov a za aktívnu pomoc pri   
 Fašiangoch.  
 
 - starosta obce informoval poslancov, že treba objednať kapelu na Hody a navrhnúť, ktorý deň sa  
 uskutočnia hodové slávnosti 
 p. Baláž – navrhujem zavolať ďurčanskú husľovú muziku  
 Poslanci navrhli hodové slávnosti na školskom dvore  v nedeľu, dňa 18.9.2016 a poverili starostu   
 o oslovenie hudobnej skupiny Kortina.   
 
- starosta obce informoval poslancov, že riaditeľka MŠ dostala cenové ponuky na kolotoč na  
 detské ihrisko. Poslanci súhlasili so zakúpením kolotoča na detské ihrisko, podľa najvýhodnejšej  
 cenovej ponuky.  
   
  
 K bodu 11.  Diskusia 
 Mgr. Vysoká – ako ideme riešiť strechu na telocvični ZŠ, je obdobie dažďov, telocvičňa sa ešte   



 viac znehodnotí.  
 Starosta obce – telocvičňa sa opravila, musíme počkať, či to bude tiecť alebo nie.  
 Mgr. Vysoká – ak neuspejeme vo výzve na telocvičňu, nemôžeme čakať. V prípade potreby  
 musíme zobrať aj úver.  
 Ing. Papala – treba poslať do telocvične statika a projektanta a dať urobiť posudok. Podľa  
 výsledku sa urobí ďalší postup.  
 Starosta obce – zavoláme statika a musíme otvoriť strechu.  
 Ostatní poslanci s návrhom Ing. Papalu súhlasili.     
 Do diskusie sa už nikto neprihlásil.    
 Starosta obce predniesol návrh uznesenia:  
 Uznesenie č. 58/2016 
 Obecné zastupiteľstvo v Ďurčinej  
 A: navrhuje 

 Zavolať statika za účelom posúdenia strechy na telocvični Základnej školy v Ďurčinej.  
 
                                                                                           Termín: do 29.2.2016 
 
   

 Priebeh hlasovania:  
  Za: 7  poslancov – všetci poslanci                                            proti: 0              zdržal sa: 0  
        Jozef Babčanec,  František Baláž,  
        Ing. Pavol Čerňan, Peter Fusko, Ján Halko, 
        Ing. Martin Papala, Mgr. Monika Vysoká              
   
  
  Bod 12.  Záver  
  Starosta obce poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie o 20.50  h.  
 
 
  Zapísala: Alena Miková  
 
 
  Starosta obce  Ján Čerňan                                                  ............................................... 
 
 
  Overovatelia zápisnice:   Mgr. Monika Vysoká                 ...............................................      
 
                                           Jozef Babčanec                          ................................................ 

 

 


